
 
 

 
 
Protokoll 
Styrelsemöte den 24 oktober 2018 
Kl. 19.00, Nävestakyrkan 
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Lisbeth Larsson (LL), Elin Tärnqvist (ET), Göran Tärnqvist (GT) och Jonas 
Lundkvist (JL). 
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med bön.  
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes.  
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Jonas  
JL fick vid senaste mötet i uppdrag att se över vilka uppgifter han skulle kunna släppa för att få mer 
tid till förberedelser. Han rapporterade nu att det han helst skulle vilja slippa var informationsbiten, 
både gällande veckomail och information runt större evenemang. Han har redan fått hjälp av AD att 
lösa mötesledare. Styrelsen pratade om olika personer i församlingen som skulle kunna få frågan om 
att hjälpa till med detta och JL fick frågan om att ställa frågorna.  
 
Rasool 
Samtal fördes om Rasools arbetsuppgifter. Förslaget är att låta honom måla panel till nybygget. RD 
pratar med Göran T om Rasool skulle kunna måla hos honom. RD ordnar med målarkläder. 
 
6. Diakon 
Vägmärken: JL anknöt frågan om vägmärken till ett samtal med församlingens bollplank Daniel 
Strömner och frågan om trevligheten i församlingens centrum. Samtal fördes om hur trevligheten 
kan bottna i ärlighet, omsorg och glädje snarare än i rädsla att stöta sig med någon.  
 
Planering för våren: Under våren är JL föräldraledig med undantag för konfirmandarbete och 
Lillträffen. Samtal fördes om hur vi fördelar övriga uppgifter. Förhoppningen är att innan jul hinna 
med ett möte i programgruppen med en grovplan för samlingar, samt att skicka ut en kallelse till 
gudstjänstledare och musiker om att träffas i januari och fördela samlingar mellan sig. Vi tänker oss 
en ordning med en gudstjänst, en samling med Samtal och bön, en gudstjänst med barn och unga 
och en samling i stil med Möte med varje månad.  
 
Styrelsen ser att Barn och ungdomsgrupperna verkar kunna fungera med de ledare som finns idag.   
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JL poängterade att även om han är föräldraledig så är han församlingens pastor och att församlingen 
får kalla på honom för pastorala uppgifter. 
 
Programgruppen skickade med frågan till ET om att valberedningen gärna får försöka hitta ytterligare 
någon till programgruppen.  
 
7. Administration & fastighet 
Kassan: SO redovisade att vi hade intäkter på 362 768 kr, och kostnader på 306 782 kr, vilket ger ett 
överskott på 55 986 kr. Utöver det har vi samlat in 72 350 kr inför bygget under året. Vi har haft 
kostnader på 13 000 kr.  
 
Ombyggnad cafédelen: Pålsboda bygg har fått kontrakt på byggnationen. De andra byggarna som 
tillfrågats kunde inte ge oss det vi behöver när frågan blev konkret. RD skickar ut ett mail om detta 
och om vad som händer framöver.  
 
ET redogjorde för att de planerar ett möte med fler om vilka funktioner vi vill ha i köket.  
 
RD har fått kompletterande frågor utifrån vår fråga om bidrag från allmänna arvsfonden. Styrelsen 
gick igenom vad vi kunde svara på de frågorna och RD skickar in dessa.  
 
8. Kommande församlingsmöte 
Kommande församlingsmöte planerades in till den 25/11 efter gudstjänsten. Vid det mötet 
presenteras en idéskiss över det nya köket.   
 
 
9. Övriga frågor 
ET lyfte frågan om Kakbuffén den 11/11 kl 14. RD gör en lista för att dela på arbetet under kvällen. JL 
skickar förra årets flyers till ET för att av den göra ett nytt informationsmaterial.  
 
10. Nästa sammanträde 
Styrelsen möts igen den 22/11 kl 19.30. 
 
 
11. Avslutning 
Mötet avslutades. 
 
 
 
 
 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson   Sekr: Jonas Lundkvist 


